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Βασίλειος (Λάκης) Νικολάου Βασιλειάδης 

Βουλευτής Πέλλης 

Νέα Δημοκρατία 

17 Μαΐου 2022 

Προς: Το Τμήμα Αναφορών της Βουλής των Ελλήνων 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Προς: την Υπουργό Παιδείας & Θρησκευμάτων, 

την Υπουργό Πολιτισμού & Αθλητισμού 

Θέμα: Αίτημα συντήρησης του τέμπλου του Ιερού Ναού του Αγίου Γεωργίου Σαμαρίου 

 

Καταθέτω ως αναφορά προς τις αρμόδιες Υπουργούς το συνημμένο έγγραφο του κ. Φωτιάδη 

Δημήτριου, κατοίκου Σαμαρίου Τοπικής Κοινότητας Σωτήρας, του Δήμου Έδεσσας, σχετικά με αίτημα 

συντήρησης του τέμπλου του Ιερού Ναού του Αγίου Γεωργίου Σαμαρίου και παρακαλώ για τη δική σας 

απάντηση σύμφωνα με το Α.125 του Κανονισμού της Βουλής. 

 

 

Ο αναφέρων Βουλευτής 

 

 

 

 

Βασίλειος Βασιλειάδης 

  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2413

Ημερομ. Κατάθεσης:

20/5/2022



Προς τον Βουλευτή Ν.Πέλλας Βασίλειο (Λάκη) Βασιλειάδη 

ΑΝΑΦΟΡΑ-ΑΙΤΗΣΗ 

Του Δημητρίου Φωτιάδη του Ευσταθίου, κατοίκου Σαμαρίου Τοπικής Κοινότητας Σωτήρας, Δήμου 

Έδεσσας. 

               Σάμαρι 12/05/2022 

       Ως κάτοικος του οικισμού Σαμαρίου – εκλεγμένος Τοπικός Σύμβουλος της Τοπικής Κοινότητας Σωτήρας 

και εκφράζοντας την θέληση όλων των κατοίκων του οικισμού μας αλλά και της ευρύτερης περιοχής, θέλω 

να θέσω υπόψη σας ένα σημαντικό πρόβλημα που αντιμετωπίζουμε στον οικισμό μας και να ζητήσουμε 

επίλυση, στα πλαίσια των αρμοδιοτήτων σας. 

      Συγκεκριμένα στον οικισμό μας υπάρχει ο Ιερός Ναός του Αγίου Γεωργίου, του οποίου το πανέμορφο 

τέμπλο του Ιερού είναι χειροποίητο, κατασκευασμένο το 1870, κάτι που του αποδίδει ιδιαίτερη 

καλλιτεχνική, αισθητική και γενικότερα πολιτιστική αξία. Δυστυχώς όμως εδώ και αρκετά χρόνια με μεγάλη 

μας λύπη, και αγωνία για την συνέχιση της ύπαρξής του, διαπιστώνουμε την συνεχή φθορά του και 

συνακόλουθα την απαξίωση του, λόγω του «σαρακιού» που το κατατρώγει, χωρίς να μπορούμε να κάνουμε 

κάτι για να το σταματήσουμε αφού ούτε τις γνώσεις έχουμε αλλά ούτε την οικονομική δυνατότητα. Ο μικρός 

οικισμός μας έχει μόνο 80 κατοίκους, δεν έχουμε μόνιμο ιερέα, και για τον εκκλησιασμό και την τέλεση των 

Ιερών μυστηρίων, για κάποιες μέρες του χρόνου, έρχονται ιερείς από γειτονικά χωριά. 

      Επειδή κ. Βουλευτά θα είναι πολύ λυπηρό και ασυγχώρητο για όλους μας να καταστραφεί ένα τέτοιο 

σπάνιο θρησκευτικό – πολιτιστικό έργο – μνημείο και γνωρίζοντας τις ευαισθησίες σας και τις προσπάθειές 

σας για την διατήρηση της πολιτιστικής κληρονομιάς της χώρας μας, απευθύνομαι σε εσάς παρακαλώντας 

σας να ενδιαφερθείτε για το θέμα που προαναφέρω, ενεργοποιώντας όλες τις υπηρεσίες που στην 

αρμοδιότητά τους έχουν την διάσωση και συντήρηση τέτοιου είδους έργων και εξασφαλίζοντας τους 

αναγκαίους οικονομικούς πόρους που απαιτούνται. 

 

 

Δημήτριος Φωτιάδης 

Με Τιμή 

                                      

 

 

 

 




